
Skellefteå Strokeförening styrelsemöte 8 juni 2023

Närvarande: Roger Wikström, Gunnar Holmqvist, Birgitta Lundström och 
Camilla Stenmark

Mötets öppnande
Ordförande Roger hälsade all välkomna.

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes

Post Camilla
Prispengarna från City Access Award. Föreningarna får dela på 
450 000kr. Förslag att sponsra hockeybiljetter, teaterbiljetter, sponsra 
biljetter till Sommarteatern, sponsra kurser hos studieförbund eller 
ansöka om bidrag till jubileet. Flerförslag mottages gärna.
Inflyttardag på Nordanå 18 juni. Strokeföreningen beslutade att inte 
deltaga.
Lena Sandberg från Bröstcancerföreningen vill att vi ska vända 
garderoben mot den andra väggen, för att få mer plats. Efter mötet 
gjordes detta.

Post Roger
Melker och Kristina Johnsson ställer upp på Funktionsrätt Västerbottens 
extra Årsmöte.

Ekonomi
Plusgiro107 885,58kr Kassa 1 912kr  Från förbundet har vi fått 9 348kr. 
det beslutades att föra över 10 000kr till sparkontot.

Aktiviteter
Badet startar den 21 augusti Styrketräningen 22 augusti Caféträffarna 
den 7 september. Boulen inte klart ännu.

Rapporter
Camilla har varit på möte med RÅFF (Rådet för förbyggande av 
funktionshinder) Vi fick bl.a. information från Myndigheten För 
Delaktighet MFD på deras hemsida finns en enkät Rivkraft, som man 
kan delta i för att påverka.



Hemsidan
Hemsidan uppdateras kontinuerligt.

Nyhetsbrev
Nyhetsbrev skickas ut i början på augusti.

Övriga frågor
Inga övriga frågor

Nästa möte
Nästa möte 17/8 kl. 13.00

Roger Wikström Camilla Stenmark
Ordförande tf sekreterare


